
Bestyrelsesmøde 10. Februar 2015

Mødt: Lena Lumby, Flemming Lumby, Johnny Jensen, Bent Jensing, Flemming Borresen, Maria 
Bundtofte, Flemming Johansen, Jeanette Bøger

Referat fra sidste møde godkendt.

Lena:

Fastelavn, der er solgt ca. 50 billetter pt.  Der er indkøbt 60 fastelavnsris, juice Tønder er bestilt.
Kongekroner tjekkes op og købes. JB køber tallerkner, balloner og servietter.
Der hentes gavekort i Waves, 6 stk. A 100, 6 stk. A 200, 3 stk. A 150,00
Ejendomskontorets folk sætter borde op fredag.
Alle mødes i Glashuset søndag kl. 08.30.
Og alle hjælper til med at rydde op.

Lena har i dag haft en lang samtale med Rudi Ann-Marie, der har nogle psykiske problemer og 
Lena har lovet at hjælpe hende med kontakt til kommunen. Der skal laves en rapport over ting der 
er gjort i hendes lejlighed, ifb. Med hendes mange henvendelser på ejendomskontoret.

LLO skolen den 6 og 7 marts 2015. Vi tilmelder os ikke til dette arrangement i år.

Lena har modtaget en mail fra Anne-Grethe, gående på at de er 6-7 piger der gerne vil høre om 
der er et lokale de kan bruge til at restaurere dukkehuse.

Der er truffet beslutning om at lokalet i nr. 8 opsiges, da dette lokale ikke bliver anvendt længere og 
at vi meddeler at vi ikke er interesseret i at købe materialerne. Vi vil tilbyde at hjælpe med at få 
flyttet maskinerne til eget kælderrum. Domea kontaktes for brev til lejer.

Der er kommet en klage fra en beboer som selv bor her men som klager på vegne sin far i Ø 21, 
over dårlig lugt i opgangen. Sagen bliver videregivet til Domea til besvarelse af klagen.

Lena og Jeanette har startet et Projekt Slank, der henvender sig til alle beboere i Ishøj. Det er hver 
tirsdag 16-18. Vi vil gerne ansøge om et mindre beløb til igangsættelse af dette projekt. Det er 
blevet godkendt at vi får 500 kr. Til opstart af dette projekt.

Lena informerer omkring situation i Glashuset 9. Februar omkring Ayo der var uforskammet og 
talte grimt om vores gårdmænd, hvilket også er sket flere gange på ejendomskontor. Hun vil få en 
advarsel herom.

Det er aftalt at ukrudt i stort bed ved stenforhøjning overfor glashuset fjernes og der isættes grønne 
buske.

Der er store problemer på P-plads bag Ø 2 og 4, kan vi eventuelt indgå en aftale med AAB om 
optegning af striber på Parkeringen økonomisk efter fordelingsnøglen. Vi indhenter tilbud og 
meddeler AAB om priser herpå.

Johnny: bladet er udkommet der er mangel på blade i Glashuset, da beboerne tager dem med 
hjem, selvom det ligger i deres postkasse. Der vil blive lagt nogle flere, men oppe hos Fatiha, så 
beboerne kan spørge efter dem der.

Der er mangel på lys bag haverne på stien bag ø 6 til 26. Dette vil blive bragt op på næste 
organisationsmøde.



Flemming Johansen: der har været et par henvendelser gående på for meget saltning, da det 
skader hundenes poter. Men vi er nød til at tage hensyn til gående og cyklende, så der skal saltes 
når nødvendigt er. Folk må sørge for at købe creme til deres hundes poter.

Næste møde 10. Marts 2015

Kontorvagter

18.02.2015 - Bøger
25.02.2015 - Lumby
04.03.2015 - Jensing
11.03.2015 - Borresen
18.03.2015 - Johnny


